

## Verslag Raad van Bestuur 07/11/2019

### 1. opening door de voorzitter

Bart opent de vergadering met onze deelneming te betuigen aan de nabestaanden van Jean Van Lijf die jarenlang deel uitmaakte van ons sportcomité

### 2. goedkeuring verslag vorige vergadering

Na het aanpassen van de nodige opmerkingen wordt het verslag goedgekeurd voor publicatie.

### 3. Beheer SG

- Op vlak van IT heeft ondertussen een audit van het IT-landschap binnen VHV plaatsgevonden en zal binnenkort hiervan het rapport aan Tina overgemaakt worden zodat obv hiervan bepaalde stappen kunnen ondernomen worden om dit alles beter te stroomlijnen en kostenefficiënter te kunnen werken in de toekomst. Daarnaast is ook de module voor het JSF netjes op tijd zoals aangekondigd online opengezet voor clubsecretarissen.
- Opmaak nieuw beleidsplan  
Gezien er tegen september 2020 een nieuw beleidsplan ingediend dient te worden bij Sport Vlaanderen en hiervoor steeds een professionelere aanpak wordt gevraagd, vraagt Tina enkele vrijwilligers die mee deel willen uitmaken van het 'kernteam beleidsplanning'. Dit team zal waken over de voortgang van het proces, gegevens verzamelen en daaruit de nodige beleidsuitdagingen formuleren om uiteindelijk alles netjes en gestoeld op een breed draagvlak in doelstellingen en indicatoren te gieten zodat dit plan een duidelijke omkadering kan bieden aan de ontwikkeling van het handbal voor de komende beleidsperiode. Bart, Tom en Giannoula verklaren hieraan te willen meewerken samen met Linde en Tina vanuit het secretariaat indien de tijdsbelasting van deze werkgroep duidelijk vastgelegd kan worden.

### 4. Beheer RvB

- update mbt contract speelstad  
Bart is samen met Eric naar Sportoase gegaan waarbij er terug openingen zijn gecreëerd voor een verdere samenwerking. Verdere afstemming hierover zal gebeuren in de werkgroep die hierrond werd opgericht.
- start ticketverkoop voor wedstrijd januari (prijs/communicatie/...)  
Recht op ticket vanuit solidariteitsbijdrage praktisch realiseren, leidde tot het idee om de leden via ons platform te laten aanvragen waarbij er een link onmiddellijk naar tickoweb dit genereert. Tom zal dit idee op haalbaarheid bekijken. Indien dit niet positief wordt bevonden, zal de 'verkoop' van deze tickets door de secretarissen geregeld worden.

Hierbij zal de werkgroep rond de speelstad ook het aantal tickets bepalen obv zaalcapaciteit die per wedstrijd via dit systeem van de solidariteitsbijdrage kunnen opgevraagd worden.

Momenteel worden ook verschillende opties bekeken door de technische directie en Marcom om de mogelijkheden te creëren om de 'solidariteitstickets' te kunnen verzilveren gezien de prestatie van de Red Wolves in Turkije.

- Het gesprek met Oost-West staat voor volgende week gepland. Verwacht wordt dat dit gesprek voor een groot stuk gaan over de perceptie dat heel veel zaken naar Limburgse regio getrokken worden. Tina dringt er bij Tom Vansteenkiste nog eens extra op aan om lijst te geven van alle aanwezigen die zullen deelnemen aan dit gesprek voor dinsdagochtend.

## 5. Financiën

- budgettering

Alex overloopt een eerste draft die hij heeft opgesteld waarbij opmerkingen kunnen meegenomen worden naar de financiële cel van 16/11. Daarna kan dan het definitieve voorstel voorgelegd worden op de volgende RvB zodat deze tenslotte in december voorgelegd kan worden op de BAV van 16/12

Hierbij wordt gesteld dat 'bijdragen competitie' als officiële benaming vanaf heden gebruikt zal worden op deel van facturatie waarin de scheidsrechterkosten vervat zitten.

Alex geeft ook mee dat hij samen met Els en Tina naar de opleiding is geweest vanuit SSB voor het in gebruik nemen van een nieuw boekhoudpakket wat ons lichtjaren vooruit zal brengen doordat dit gelinkt zal kunnen worden aan ons platform, aan Sport Vlaanderen,... en waardoor ook clubs in toekomst hun financiële situatie tav de federatie rechtstreeks zullen kunnen opvolgen.

Als kanttkening wordt meegegeven dat er degelijke communicatie van Gerrit rond vrijwilligers(promotie) dient uitgestuurd te worden: via mails aan coördinatoren vanuit JSF, via nieuwe Instagram-account,...

- Sociale Maribel blijft in orde, ondanks mogelijke schommelingen in personeel op VHV vanwege opname ouderschapsverlof
- Om liquiditeitsproblemen op te lossen, werd aan Limburg gevraagd om hun spaargeld te mogen gebruiken om dit tijdelijk probleem te verhelpen?
- eigen afrekeningen vanuit regio  
Zijn facturen gestuurd naar clubs vanuit regio AVB, ondanks afspraak dat dit door VHV gebeurt. Werd ondertussen door Tim terug in orde gebracht en zal verder besproken worden op de financiële cel en de vergadering met de regiobesturen op 25/11
- Alex stelt voor om een procedure maken om afbetalingsplannen toe te staan waarbij Alex achtergrond kan vragen over boekhouding (is statutair ook reeds voorzien). Dit zal eveneens besproken worden op de volgende financiële cel.

Daarnaast drukt Alex de wens uit om actief werk te maken van het afleggen van clubbezoeken op boekhoudkundig vlak om de financiële gezondheid van onze clubs te kunnen ondersteunen, zeker bij startende clubs. Hierbij wordt duidelijk door alle leden

gesteld dat dit vanuit ondersteunende invalshoek dient te gebeuren en niet als 'controle'. Ook dit idee zal opgepikt worden en verder uitgewerkt door de financiële cel

## 6. Cellen en commissies

### - IT-commissie

Tom geeft een korte update mbt het digitaal wedstrijdblad waarbij meegedeeld wordt dat er momenteel onderhandeld wordt met 2 partijen: MJ consulting en Inspire Sports. Bedoeling is om samen met LFH tegen eind november beslissing te nemen over bedrijf dat ons hierin zal bijstaan en vervolgens scenario's uit te werken hoe we realisatie tot stand zouden willen brengen.

Ondertussen heeft er ook een vergadering van de IT-commissie plaatsgevonden specifiek rond de aanduiders met aanwezigheid van Philippe Denis en Philip Hendrix. Hierop werden de verschillende items zoals door Philippe Denis met de mensen van Deltablue had besproken, bekeken op haalbaarheid en prioriteit en vervolgens ook de opdracht doorgegeven aan de mensen van Deltablue om hiermee aan de slag te gaan.

### - Cel Breedtesport

Aan de hand van een kort verslag van de laatste vergadering, kan besloten worden dat deze cel nog steeds actief op zoek is naar extra leden (liefst vrouwen).

Aangaande G-handbal is doelstelling om tegen juli 2020 een reglement hiervoor op te stellen dat in voege kan gaan volgend seizoen. Hiervoor werd ondertussen een afspraak met Sport Vlaanderen gemaakt op 21/11 hetgene de verdere start zal vormen voor een beleid rond deze materie. Daarnaast heeft Gerrit ook een stappenplan voor fithandbal uitgewerkt.

Raf heeft intussen ook Instagram-account (als business-account) opgestart maar nu is het uiteraard belangrijk om deze te 'vullen'. Ook GDPR-gewijs moet hier alles zeker gecheckt worden waarvoor medewerking vanuit clubs vereist zal zijn. Bedoeling is om deze nu eerst te vullen om dan subcategoriën te kunnen realiseren. Raf zal Gerrit hierin bijstaan in het begin om hem volledig wegwijs te maken. Momenteel wordt er dan ook met communicatie hierover gewacht tot alles volledig 'up and running' is.

### - Cel competitie

Tijdens de laatste bijeenkomst van deze cel werden de promotietornooien besproken van J12, J14, M13, M15 en M17 zodat spreiding van deze toernooien over heel Vlaanderen kan plaatsvinden. Hierbij dient rekening gehouden te worden met het doorgeven hiervan aan secretariaat zodat scheidsrechters correct via hun VW kunnen uitbetaald worden. Daarbij werd gesteld dat meisjesploegen niet verplicht zullen worden om deel te nemen aan de verdere nacompetitie en werd alvast 23/01 als datum vastgelegd om met alle clubs die ploegen hebben in de meisjescompetitie een eerste evaluatiemoment te voorzien.

Er werd ook een nieuw voorstel gedaan mbt een herziening van de ligacompetitie. Dit kan echter sowieso ten vroegste seizoen 2021-2022 in voege gaan.

Vanuit cel competitie wordt ook gevraagd om de oproep voor kandidaturen voor de VHV-finales in de volgende HB7 te zetten waarbij Limburg het eerste organisatierecht

heeft en tegen 30/01 een bod moet ingediend worden (voorwaarden/reglementering hiervoor mee publiceren)

- Voorstelling nieuwe cel communicatie  
Idee ontstaan obv de inzet en rapportering van Raf mbt het opzetten van een instagram-account. Staat nog volledig in kinderschoenen, maar is opstartende. Communicatie naar mogelijke marketing toe, maar ook naar clubs waarbij initieel vooral gekeken zal worden naar de promotionele kant. Mogelijks gekoppeld aan moment na meeting cel breedtesport. Bedoeling om interne communicatie ook te optimaliseren waar bij Eric voornamelijk de focus ligt op externe communicatie. Dergelijke cel is nodig om een volledig communicatiebeleid te kunnen voeren.

## 7. Varia:

- Vraag van Eric mbt mailadressen voor gala werd door Tina nagekeken maar kan momenteel sowieso niet per ploeg uit platform gehaald worden dus zal info sowieso vanuit clubs moeten komen.
- Zit momenteel af en toe vertraging op de uitslagencentrale in verschillende reeksen van VHV-niveau. Opmerking zal worden meegenomen naar de mensen die dit uitvoeren. Ook misschien even terug in HB7 naar clubs toe meegeven hoe sms precies dient ingegeven te worden
- schrijven van 'Permission Machine' mbt ongeautoriseerde gebruik foto's in artikels; Tina checkt dit even met Eric
- Op laatste bijeenkomst van scheidsrechtercomité werd besloten om een werkgroep op te richten zodat over de inhoud en het organiseren van de cursussen/opleidingen nagedacht kan worden. Momenteel worden hiervoor de bestaande lesgevers gevraagd, maar idee wordt geopperd om hieraan zeker ook andere, nieuwe leden te verbinden die eventueel ook educatieve achtergrond hebben. Positief alvast dat er over deze materie nagedacht wordt
- Bezorgdheid is er dat de extra Fintro-rekening, naast deze van Belfius, werd geopend ten voordele van KBHB. Alex deelt mee dat deze momenteel gebruikt wordt voor de leasingwagen van de VHV en verder ook gebruikt werd voor de facturatie rond de FINAL4 zodat dit netjes gescheiden zou blijven van de VHV-rekeningen.
- Vraag werd al vaker gesteld mbt dubbele licenties, maar nu ook vraag vanuit een ligaploeg. (Bij 2 clubs spelen in 2 verschillende reeksen.) Dit item zal meegenomen worden naar een volgende cel competitie
- Communicatie rond selectiewerking is ondertussen reeds verbeterd, maar gevraagd wordt om deze zaken ook duidelijk op onze website te zetten. Dit zal meegenomen worden als opmerking bij de herwerking van de website